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ROMÂNIA 
JUDEŢUL MARAMUREŞ 

COMUNA CICÂRLĂU 
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e-mail primariacicarlau@yahoo.com; web www.primariacicarlau.ro 
 
 

PROCES  VERBAL 
 

Încheiat azi,  28 noiembrie    2023   în şedinţa  ordinară a Consiliului Local Cicârlău. 
 Sunt prezenti fizic la  sedinta:  12  consilieri locali din cei  13  in functie. Lipseste  
motivat doamna  Varga Adela Rodica. Participă domnul primar – Sorin Lupse,  d-nul 
viceprimar Dănuț Nicolae, Herta Marius Nicolae, consilier personal al primarului   si  
secretarul   general al comunei Georgela Pop. Şedinţa este deschisă de primarul comunei 
care  dă citire ordinii de zi :  
 

1. Proiect de hotărâre  privind rectificarea bugetului local pe anul 2023 . 
2. Proiect de hotărâre privind  aprobarea contului trimestrial de  executie   la data de  

30.09.2023 .  
3. Proiect de hotărâre privind  aprobarea  modificării organigramei si a statului de 

funcții . 
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării anexei 3 la HCL 18/2018  pentru 

aprobarea nomenclatorului stradal al comunei Cicârlău  .  
5. Proiect de hotărâre   privind decontarea navetei cadrelor didactice .  
6. Proiect de hotărâre privind   aprobarea   mandatării primarului comunei Cicârlău  la  

semnarea   modificării Contractului  nr. 116/15.05.2019 privind delegarea  gestiuniii 
serviciului de salubrizare . 

7. Proiect de hotărâre privind  aprobarea încheierii Actului aditional nr. 2 la contractul  
de închiriere nr. 7964/20.12.2017.  

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea delegării serviciului de iluminat public în 
comuna Cicârlău,  județul Maramures .  

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea   volumului de masă lemnoasă care  se va 
exploata  si valorifica in 2023-2024.  

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea  modului de valorificare  a  masei lemnoase 
ce se va recolta  în anul 2023 din fondul forestier, proprietatea comunei Cicârlău, 
judetul Maramures    

11.  Proiect de hotărâre  privind   aprobarea  nivelului maxim al tarifelor pentru 
prestările de servicii de exploatări  forestiere în vederea declanșării  procedurii de  
achizitie prin  SICAP, aprobarea preturilor minime de valorificare prin licitatie a 
lemnului fasonat diferentiat pe  specii si tip de taiere si aprobarea  preturilor de 
referintă  pe specii/ grupe de specii, pe grade de accesibilitate, sortimente. 

12. Diverse  
Domnul primar –  propune suplimentarea odinii de zi cu un proiect de hotărâre 
privind aprobarea Contractului  de prestări servicii  de  deszăpezire nr. 
6561/23.11.2023 încheiat  între Comuna  Cicârlău  si SC GAL – GALASIMI SRL si    
supune la vot ordinea de zi – 12  voturi pentru  

  
 Domnul presedinte de sedintă întreabă consilierii dacă au obiectiuni la  procesele 

verbale anterioare , nefiind  obiectiuni  acestea este aprobate în forma prezentată.  
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 Domnul primar – l-am invitat la sedință pe reprezentantul firmei Indeco, domnul Flaviu 
Moldovan, care a  implementat partea de IT din proiectul cu digitalizarea .  

Flaviu Moldovan -  am colaborat cu mai multe localităti, municipii si orase , în special , 
care au implemnentat un astfel de proiect de digitalizare, care vine în  ajutorul cetățenilor. 
Sunt servicii electronice complete, aplicatie de management electronic , care cuprinde si 
registratura electronică.pentru o parte din servicii este nevoie de credentiale. Codul de 
procedură fiscală  cere posibilitatea de a pune la dispozitia cetățenilor unele documente in 
format electronic: certificatul de urbanism , plata impozitelor si taxelor locale,  dosar 
personal al contribuabilului, declaratie on-line, debite, registrul electronic,  adeverinte 
Registrul agricol , asistentă socială.  La registratură  este posibilitatea  vizualizării stadiului 
cererilor depuse si  petitii online. 

 Liviu Pop – ce face tăranul care nu poate accesa platforma? 
Flaviu  Moldovan – ca si până acum , vine la primărie să-si plătească taxele sau să 

solicite documente. 
 Am implementat  acum cativa ani un astfel de proiect la nivelul municipiului Oradea , 

care functionează foarte bine, cetățeanul poate să-si facă un cont de utilizator si poate să 
obtină multe documente online , fără să fie nevoie o deplasare la sediul institutiei.  

Domnul primar -  există  in judet  comuna care  să aibă un astfel de proiect ? 
       Domnul Flaviu – nu, la nivelul judetului nostru  , sunteti primii. 

 Domnul primar -  multumim pentru prezentă , pentru orice altă intrebare  domnul 
Flaviu vă stă la dispozitie oricand. 

 l-am invitat la sedință pe domnul Nichita , dirigintele de santier de la gradinită, pentru a 
clarifica unele aspecte legate de   constructie. 

 Domnul Nichita -    este o lucrare mare, pe care sperăm s-o  finalizăm până anul viitor, 
eu sunt cel care răspunde de calitatea lucrării,  reabilitatrea unei clădiri vechi este foarte   
deficitară. Am avut probleme de colaborare cu proiectantul  , care initial ne-a dat acceptul 
verbal pentru  intreruperea stalpilor, după care   când l-am solicitat scris nu  a mai vrut.  
Un stâlp poate fi intrerupt la bază sau  mai sus. Constructorul a gresit , dar problema se va 
remedia.  Avem fază determinantă la  turnarea planseului, cand vor venii cei de la ISC.  
Lucrez cu constructorul de două luni,  nu l-am cunoscut  dinainte , sunt multumit de el si  
de ce lucrează.  

 Bledea Ioan – eu nu am pus la indoială cunostiintele   dumneavoatră,  am pus 
intrebări fața de stalpi, fată de faptul că  nu au fost vibrati, unul a incercat să-l remedieze. 
Eu personal am  vorbit cu cei de la ISC , care sunt de părere să fie demolati, Cand am fost 
eu  diriginete de santier la scoală, la fază determinantă am fost obligati să   dăm jos sase 
stâlpi de sustinere. 

Domnul Nichita- eu sunt răspunzător pentru lucrare , expertul tehnic  si-a dat  solutia 
pentru stâlpi.  La câtă armătură   a prevăzut proiectantul pentru fundatii ,  constructia o să 
fie  foarte consolidată. Dacă eu sesizez ceva, aduc la cunostiinta proiectantului , care-si dă 
solutia.  Problema e că  colaborarea cu  proiectantul este foarte grea.  

 Domnul Bledea -   sunt multe probleme legate de constructie, pe care eu le-am adus 
la cunostiinta primarului si a ISC -lui. 

 Domnul Dorca  -  proiectantul a dat solutia pentru  tencuirea stâlpilor sau fiecare etapă 
este verificată de dumneavoastră? 

 Domnul Nichita – constructorul a gresit , dar se va remedia problema 
Domnul Frentiu – domnul diriginte  lucrează de doar două luni cu constructorul si  este 

de părere că acestă firmă este una serioasă si responsabilă, dacă  asta e părerea 
dansului  , mergem pe mâna lui. 

Domnul Bledea – care sunt etapele viitoare?  Se va mai turna planseul daca 
temperaturile vor scădea, părerea mea e că acestă contructie trebuia protejată împotriva 
intemperiilor.  

 Domnul Nichita – dacă se va finaliza turnarea stâlpilor  si dacă conditiile meteo ne vor 
permite   se va turna planseul. Dacă temperatura este de 5 grade  , în crestere se poate 
turna. 
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Liviu Pop – după părerea mea gradinita  trebuia  demolată si construită din nou. 
 Bledea Ioan – este foarte important să facem investitii, dar trebuie să avem grijă si ce 

invetitii facem . 
 Domnul Nichita – pentru orice fel de nelămuriri si clarificări , eu vă stau oricand la 

dispozitie. 
 Domnul primar  - da cel mai bine era demolata , dar nu este asa usor, aici e vorba 

despre un proiect de eficientizare energetica.  
Se trece la discutarea punctului 1 de pe ordinea de zi  - proiect de hotărâre privind 

rectificarea bugetului local.  
 Simona  Bozga am propus spre rectificare :  

➢ suplimentarea bugetului de venituri cu suma de + 167,65  mii lei, la sectiunea 
functionare si dezvoltare, dupa cum urmeaza: 

• la indicator 110202          - 66,2   mii lei 

• la indicator 110206      +    7,85     mii lei 

• la indicator 070102          +     8,5 mii lei 

• la indicator 390207         +     217,5 mii lei 
 
             La partea de cheltuieli: 

•  Sectiunea functionare 
 

       Cap.5102 - suplimentarea creditelor bugetare cu suma de +7,85 mii lei, suma la 
titlul II- bunuri si servicii- pentru finantarea gratuitatii acordate elevilor pentru transportul 
local, rutier si naval 

Cap 6502- diminuarea creditelor bugetare cu suma de – 66,2 mii lei, suma 
repartizata la titlul XI- alte cheltuieli- finantarea burselor elevilor din invatamantul de masa 
pe anul 2023 

Cap 7002- suplimentarea creditelor bugetare cu suma de +26 mii lei, suma 
repartizata pentru asigurarea cheltuielilor cu iluminatul festiv 

• Sectiunea dezvoltare 
 

Cap.5102 - suplimentarea creditelor bugetare cu suma de +200 mii lei, suma 
repartizata pentru plata cheltuielilor in cadrul proiectului” Digitalizare/statii incarcare auto” 

   
Deasemenea in urma analizarii veniturilor si cheltuielilor bugetului local s-a 

constatat necesitatea modificarii repartizarii creditelor bugetare la unele capitole bugetare 
de cheltuieli. 

In baza art.49 din Legea nr.273/2006 privind legea finantelor publice locale, cu 
modificarile si completarile ulterioare, propun aprobarea virarilor de credite, in forma de 
mai jos: 

Nr. Crt Capitol/subcapitol 
bugetar 

Indicatori Influenta 
-mii lei- 

1 61020304 
2013 - 0,7 

200530 + 0,7 

2 51020103 
100101 +11,5 

203030 -11,5 

3 67020307 
100101 +1 

200130 -1 

        
 

Se impune necesitatea modificarii listei obiectivelor de investitii pe anul 2023, astfel: 
1. Suplimentarea creditelor bugetare pentru proiectul “Digitalizare/statii incarcare 

auto”- cu suma de +210 mii lei 
Bledea Ioan – la capitolul 39.09.07  - 21,57 Mii lei 
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 Simona Bozga – da este o greseală trebuia 227,5. Nu avem bani pentru plata 
asistentilor personali si a indemnizatiilor,  urmează sperăm o rectificare pentru  ei  de la 
bugetul  de stat.  

 Este supus la vot proiectul de hotărâre – 12 voturi pentru  
 Se trece la discutarea situatilor financiare  la 30.09.2023 -  proiectul nr. 2  
 Simona Bozga - venituri totale incasate 9.090.731 lei , din care venituri proprii 

5.424.653 lei reprezentand o crestere de 10% fata de anul precedent . 
 Cheltuielile totale efectutate 6.894.805 lei ,  din care cheltuielil personal 2.340.243 

lei,  bunuri si servicii 1.098.046 lei , ajutoare sociale 548.663 lei, burse 3166.57 lei investitii 
2.807.6196 lei. Procentul de incasare 45 % persoane fizice,  75 % persoane juridice.  

Bledea Ioan – din ce se compune suma de 2.800.000? 
 Simona Bozga – din  investitii, proiecte de investitii 
Domnul primar – numai apa pe bugetul local este investitie si este mare  
 Este supus la vot proiectul de hotărâre – 12 voturi pentru   
 Se trece la discutarea punctului 3 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre privind  

aprobarea  modificării organigramei si a statului de funcții. 
 Georgela Pop – asa cum probabil stiți s-a  hotărât reducerea cu 10 %  a 

personalului din cadrul UAT-lor , in urma adresei pe care am primit-o de la prefectură avem 
stabilit un număr total de 39 de posturi, la noi nu a fost cazul de nici o reducere deoarece 
numarul total din organigrama noastră este de 32 de posturi , 22 ocupate si 10 vacante. 

 Liviu Pop  - deci noi avem aprobate 39 de posturi ,dar  avem doar 22 ocupate 
Georgela Pop -da  
Este supus la vot proiectul de hotărâre – 12 voturi pentru  
Se trece la discutarea punctului  4 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea modificării anexei 4 la HCL 18/2018  pentru aprobarea nomenclatorului stradal al 
comunei Cicârlău  . 

 Domnul primar – doamna Varga a solicitat in nenumăroase rânduri  introducerea  
conductei de gaz catre familia Zete din Ilba, pe strada care merge pe langa Dispensarul 
uman. Deoarece această  stradă nu a  trecută cu denumire in nomenlator , nu se poate 
face extindere de retea. M-am gandit să vin cu propunerea către dumneavoastră , ca 
această stradă  să poarte denumirea de strada Mălinului. 

 Andrei Jurje – lăsati-ne să ne gandim un pis , eu n-am vazut nici un mălin acolo. 
Domnul primar – supune la vot propunerea sa  - 12 voturi pentru  
 Se trece la discutarea punctului 5 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre   privind 

decontarea navetei cadrelor didactice. 
  Domnul primar – este vorba despre decontarea  navetei cadrelor didactice pe lunile  

iunie- septembrie  2023  in suma de 7870,79 lei . 
 Este supus la vot proiectul de hotărâre – 12  de voturi pentru  
 Se trece la  discutarea  mandatării primarului   comunei Cicârlău la semnarea  

modificării contractului de gestiune al serviciului  de salubrizare.  
Domnul primar  - ni s-a solicitat acordul pentru semnarea actului cu nr. 4 la 

contractul de   delegare. 
 Bledea Ioan – punctul 5.1 la ce se referă , la masinile care stau  in parc , la pubele 
 Domnul primar – la bunurile ADI deseuri, noi am delegat serviciul 
 Este supus la vot proiectul de hotărâre -12 voturi pentru   
 Se trece la discutarea punctului 7 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre privind  

aprobarea încheierii Actului aditional nr. 2 la contractul  de închiriere nr. 7964/20.12.2017.  
 Domnul primar – este vorba despre  contractul cu Zetmar SA , firma a solicitat  

prelungirea contractului    pentru a se putea  pune  în legalitate  cu constructia  si   solicită 
posibilitatea   subcontractării . 

Este supus la vot proiectul de hotărâre – 12 voturi pentru  
Se trece la discutarea punctului  8  de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea delegării serviciului de iluminat public în comuna Cicârlău,  județul Maramures. 
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Domnul primar -  pentru a putea finaliza proiectul cu iluminatul public, trebuie să  
delegăm serviciul de iluminat  către o firma acreditată ANRE. 

  Dorca Nicolae – dacă  este firma pe care am plătit-o , de ce să platim o altă  firmă 
  Domnul primar – nu trebuie să plătim o altă firmă , este plătită din proiect pe o 

perioadă de 5 ani . Am căutat   firme din zonă, nu au fost doritări. Trebuie delegat  tot 
serviciul de iluminat pe toată comuna , nu numai ce s-a  facut nou.   

 Este supus la vot proiectul de hotărâre -12 voturi pentru  
 Se trece la discutarea punctului 9 de pe ordinea de zi -  Proiect de hotărâre privind 

aprobarea   volumului de masă lemnoasă care  se va exploata  si valorifica in 2023. 
 Domnul primar – am primit adresa din partea  ocolului  Ardud pentru aprobarea  

volumului de masa lemnoasă care se va exploata in 2023 , târziu , datorită faptului că   
Amenajamentul a fost   aprobat tarziu , se mai asteaptă ordinul de ministru.   Masa 
lemnaosă se va   valorifica si exploata si in anul  2024 .Marea majoritate se va duce catre 
populatie .  Lemnul se dă in ordinea depunerii cererilor. 

 Bledea Ioan – să fim atenti cand dăm lemnele deoarece nu  este cantitatea pe care 
o plateste de 5 metri si sunt si scurte . 

 Domnul primar – s-a aprobat cate  3 mc pentru  populatie , trei metri cubi sunt 4,8 
mp aproximativ. 

 Bledea Ioan – oamenii sunt prea săraci si prea  multi doritări la pretul acesta  pe 
lemne.  Trebuie să fim atenti. Cand se face receptia să fim chemati  si noi consilierii locali . 

 Jurje Andrei  anul acesta calitatea lemnelor a fost superioară față de anii trecuti .  
Liviu Pop -   oamenii stiu că platesc 5 metri , dar aprobati sunt 3 m 3.  
Domnul primar – atâta s-a aprobat, atâta se dă. 
Dorca Nicolae- domnul vice este delegat pentru   receptia lemnelor ?Pe ce lună se 

livrează? 
Domnul primar – domnul  vice si domnul Petric. Din cate stiu eu, doar pe luna 

martie.  
 Domnul Dorca  - a fost sunat de către pădurar ca trebuie să-i aduca lemnele, eu  i-

am zis  ca i le dau lui soacrămea la Ilba, ca  are mai mare nevoie de lemne , acuma tot îl 
sun când îmi aduce lemnele mele. 

 Domnul primar – domnul Dorca , pe Ilba este un pădurar  si o evidenta  , pe 
Cicârlău, alt pădurar . Dumneavoastră v-ati luat lemnele , ce a-ti facut cu ele nu  ne 
priveste. Domnul Verdes a participat la mai multe licitatii si pe Ilba si pe  Cicarlau si la 
composesorate si nu mai face fata cu exploatarea.  Soacra dumneavoastră mai trebuie să 
primească lemne de la Ilba. O să verificăm când si-s depus cererea. 

 Radu Ilut –  cu privire la lemne, primarul si viceprimarul au lemne trase la abrict, 
cetățenii primesc numai cioate, eu vă spun ce se vorbeste pe la colturi. 

Domnul primar – pe oameni nu o sa-i multumesti niciodată , lemnele  se dau în 
functie de cererile depuse. 

 Domnul vice - domnul  Ilut,  eu am  mai multe proprietăți    în satul Bârgău , dar nu 
mi-am făcut nici o cerere pentru lemne. 

Radu Ilut – eu vă   spuneam să faceti diferentă între ce se vorbeste si  realitate. 
 Domnul primar – domnul Ilut , informatiile trebuiesc verificate. 
Este supus la vot proiectul de hotărâre – 12 voturi pentru  
 Se trece la discutarea  punctului 10 de pe ordinea de zi  - Proiect de hotărâre 

privind aprobarea  modului de valorificare  a  masei lemnoase ce se va recolta  în anul 
2023 din fondul forestier, proprietatea comunei Cicârlău, judetul Maramures .  

 D-nul primar -  este vorba despre  modul  de valorificare a masei lemnoase ce se 
va exploata din fondul forestier, proprietatea comunei Cicârlău, ca ,,masă lemnoasă pe 
picior” sau ca ,, lemn fasonat” prin prestări servicii – exploatare în regie proprie sau cu 
firme specializate în explotări forestiere, masa lemnoasă urmând a fi valorificată fie 
fasonat la cioată sau din platforma primară.  Masa lemnoasă din tăierile de îngrijire 
(curățiri, rărituri), din tăierile de igienă și produsele accidentale se valorifică în modul 
fasonat(fasonat la cioată sau din platformă primară), în vederea valorificării masei 
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lemnoase direct către populație. Asigurarea cu lemn de foc a populației se va realiza și cu 
masa lemnoasă care provine din tăierile de produse principale, exploatate prin prestari 
servicii cu firme specializate  . 

Liviu Pop – lemnul bun se dă spre valorificare? 
 Domnul primar – da, la un cu totul alt pret decât cel pentru populatie. 
Este supus la vot proiectul de hotărâre – 12 voturi pentru  
 Se trece la discutarea punctului 11 de pe ordinea de zi – proiect de hotărâre privind 

aprobarea  nivelului maxim al tarifelor pentru prestările de servicii de exploatări  forestiere 
în vederea declanșării  procedurii de  achizitie prin  SICAP, aprobarea preturilor minime de 
valorificare prin licitatie a lemnului fasonat diferentiat pe  specii si tip de taiere si aprobarea  
preturilor de referintă  pe specii/ grupe de specii, pe grade de accesibilitate, sortimente. 

 Domnul primar – din discutiile purtate cu domnul Petrosianu , aceste valori sunt pe 
tot Ocolul Ardud  si se stabilesc in functie de gradul de accesibilitate  .  

 Se supune la vot proiectul de hotărâre – 12 voturi pentru  
 Se trece la discutarea punctului  12 suplimentar  de pe ordinea de zi -  aprobarea  

contractului de deszapezire. 
 Domnul primar – am pregatit contractul de deszapezire , preturile raman la fel 

pentru  anul acesta , mai avem in stoc un pic de sare. 
Domnul Bledea – daca contractul este semnat deja , nu trebuia  hcl.  
 Diverse 
 Domnul primar – incercam să implementăm cat mai multe proiecte  in care 

contributia noastra să fie zero. Am obtinut vaucerul pentru masina electrica, pe care am 
achizitionat-o. 

 De 1 decembrie vom avea depunerea coroanelor la monumente  , la ora 10 la 
Cicarlau si la ora 11 la Ilba . Va invit să participati si dumneavoastra. 

 Cu toate că procentul de incasare este  mic, suma incasata  este mai mare  față  
de anii anteriori. 

 Domnul Liviu Pop a afirmat ca nici in trei ani nu vom avea finantare pe Anghel 
Saliny, iată că am semnat contractul de finantare si vom putea da ordinul de incepere al 
lucrărilor, pentru a lega proiectul de  cel pe bugetul local. 

 Liviu Pop – proiectantul care a  facut proiectul cu apa ar trebui sa vină pe teren sa 
vadă  cum sunt canalele facute  si pozitionate . 

Blede Ioan – aprobăm proiecte fara sa le vedem si noi . 
 Domnul primar -  dosarele va stau la dispozitie oricand. 
 Bledea Ioan – să veniti să ni le prezentati 
Domnul primar – Caminul din Bargau a fost scos la licitatie pe SEAP , dar nu s-a 

prezentat nimeni, o să trebuiasca proiectantul sa ne dea  valorile modificate , ca sa-l mai 
putem  scoate  inca odată. 

Am primit o oferta pentru sarbatori pentru iluminatul festiv prin care vom monta  12 
buc  traversare stradala, 4  buc cu La multi ani si avem bonus 10 figuri laterale . 

  Vom organiza sectia de votare  la scoală la Bargau , unde trebuie să facem  să 
facem reparatii pentru a putea  să primim avizul   de la AEP pentru  alegeri . 

 Liviu Pop – solicită doamnei politist local să se prezinte si să spună ce notă a luat 
la concurs . 

 D-na  politist local –  mă numesc Bianca Dragomir  , am participat la concursul 
organizat pentru functia de politist local pe care l-am luat cu nota  6 si ceva , am fost 
incadrată din data de 1 noiembrie  2023 , am urmat un curs de pregatire profesională,  am 
fost pe teren pentru  a cunoaste zona  si ma  pregatesc   in domeniul legislatiei. 

Dorca Nicolae – deja se simte  ca avem politist  local. 
Domnul primar – probabil luna viitoare o sa  avem aprobarea  pretului la lemne. 
 Liviu Pop- sa avem în vedere ca noi suntem proprietarii  padurii , trebuie sa stabilim 

un pret accesibil pentru populatie. 
Liviu Pop – planul de achizitii pe anul  2024, vreau sa stiu ce facem , ce face 

consiliul local in anul 2024, care ce anume doreste să se faca pentru comuna. 
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Liviu Pop -  referitor la proiectul de apa , trebuie  să  dam drumul al apa din bazin, 
dacă nu se strică 

 Bledea Ioan – pe Anghel Saliny va fi doar apa sau si canalizare?  Este o problema 
mare cu canalizarea . 

 Domnul primar – doar apă 
 Cat % se incasează prin  proiectul implementat?  
 Apa  de pe terasa de la dispensar nu  s-a rezolvat  
 Becul de care v-am zis este pe stalpul  cu nr. 14, becul si stalpul din Caliman din 

capatul retelei .  
  Problema  balustradei de la Serban. 
 Domnul primar- stiu , nu este doar o balustrada , mai avem vreo trei. 
 Bledea Ioan – ce facem cu masinile pe care la avem si nu le folosim ,  daca nu le 

folosim s-o  valorificăm  
 Domnul primar – le-am dat  la scoală si asa cum poate stiti nu le putem valorifica , 

doar sa le  dăm mai departe.  
 Bledea  Ioan – statia de la  drum , acoperisul de la statie trebuie reparat . 
 Frentiu – cand se  finalizeaza bransamentul de la caminul din Ilba 
 Domnul primar -  anul viitor iese din monitorizare. 
  Frentiu Dorin – daca la  caminul din Bârgău nu s-a prezentat nimeni la scoala cine 

va veni. 
 Jurje Andrei  - să nu-i lăsăm  pe domnii cu   gazul de la Ilba să plece pană nu aduc 

terenul la situatia initială. 
 Domnul primar – au pus probe , au pus piatră, daca o sa tina vremea o sa toarne si 

asfalt . 
 Dorca Nicolae  – drumurile din camp ar trebui reparate. 
 Maria Miclăus –  eu am facut cerere la lemne in luna ianuarie si am primit  lemnele, 

oamenii mai refuză,  dar  la pretul acesta sunt bune. 
 Ovi Bălan – îndiguirile de la Ilba , ce se mai aude de ele? 
 Domnul primar – in  2024  o sa fie  finantare  si o sa dea ordinul de incepere al 

lucrarilor, s-au oprit din cauza lipsei fondurilor . 
Ovi Balan – firma cu lucrarile la gaz să aduca terenul la starea initială, am mai avut 

o experienta cu ceilalti , Ofrim. 
 Domnul primar – pe Ilba  90 % avem conducta de gaz , mai ramân  cateva straduțe, 

iar dacă vom  primi finantare vom face  si la Handal . 
 Frentiu Dorin – să se faca si pe strada Livezii  

Nemaifiind alte discutii pe ordinea de zi se declară închisă sedința  ordinara a 
consiliului local.  
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